
Schriftelijke vraag 
 
Vraagnummer: S-507 (20uit11975) 
 
Datum indiening: 5 juni 2020 
 
Onderwerp: voortgang centrumplan Driel 
 
Naam indiener: Dennis Janssen namens CDA Overbetuwe 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders 
 
Op 3 juli 2018 nam de gemeenteraad op voorspraak van CDA Overbetuwe het amendement 
revitaliseren dorpscentra Driel en Oosterhout aan (A-6  Amendement Registratienummer: 
18am022).  
 
Voor Oosterhout moet er een concreet en haalbaar plan voor de ontwikkeling van een 
dorpshart in het centrum van het dorp komen en ook in Driel zal het dorpscentrum 
gerevitaliseerd gaan worden. De kadernota 2019 werd daarmee aangepast en naast Post 49 
over Oosterhout werd Post 50 gewijzigd in “Revitalisering Centrumplan Driel”. Daarmee is € 
3 miljoen voor periode 2018-2022 opgenomen om samen met de dorpsraad en andere 
stakeholders in een proces van co-creatie tot een concrete en haalbare ontwikkeling te 
komen. 
 
CDA Overbetuwe constateert dat er vanuit SamenDriel hard wordt gewerkt. Nieuwe actieve 
vrijwilligers zijn toegetreden, samenwerking met ondernemers lijkt haalbaar en er liggen dus 
volop kansen.  
 
De CDA-fractie heeft mede naar aanleiding van een gesprek met actieve bewoners uit Driel 
schriftelijke vragen aan het college:  
 
1. Wat is de stand van zaken van de uitvoering van het amendement A-6?   
 
2. Zijn er belemmeringen die van invloed zijn op de voortgang van het proces en de 
uitvoering en, zo ja, wat zijn die belemmeringen? 
 
3. Welke planning heeft het college voor ogen bij de uitvoering?  
 
4. Kan het college toezeggen dat er op korte termijn overgegaan wordt tot concrete 
ondersteuning, zodat de revitalisering van de kern van Driel leidt tot een ontwikkelplan met 
draagvlak van de bewoners? 
 
5. Klopt het dat de gemeente bij de bewoners heeft aangegeven geen capaciteit te hebben 
om bij deze ontwikkeling op korte termijn te ondersteunen? En als dat klopt: waarom is de 
raad hierover nog niet actief geïnformeerd? 
 
6. Op welke wijze verhoudt de investering voor de vernieuwing van de Oldenburg zich tot de 
ontwikkeling van de kern van Driel. Heeft deze ontwikkeling invloed op de revitalisering en zo 
ja op welke manier? 
 
7. Is het college nog steeds van mening dat de drie miljoen voor uitvoering van het 
amendement te gebruiken is voor de revitalisering van de kern van Driel in de periode 2020  
- 2022? 
 



8. Kan het college toezeggen dat er op korte termijn (bijvoorbeeld per 1 juli) een projectleider 
start die ondersteunt bij de ontwikkeling van de plannen. 
 
9. Kan het college toezeggen dat er op korte termijn heldere en duidelijke kaders komen die 
zowel de projectgroep Hart van Driel maar ook aan de gemeenteraad duidelijkheid geeft over 
hoe om te gaan met het budget voor de revitalisering zodat Hart van Driel verder vooruit kan. 
In verband met het Ronde Tafelgesprek op 23 juni aanstaande worden antwoorden voor die 
tijd op prijs gesteld. 
 
Namens de CDA fractie 
 
Dennis Janssen. 


